
 

 

 

 

 

Budget förslag: Att Teknik - och Fastighetsförvaltningen får utökad ram för att utöka resurser 

till kostavdelningen vid ökning av fler portioner, ökad bemanning och för att finanseria 

avgiftsfria pedagogiska måltider.  

 

 

Dels för att det finns stora utbyggnadsplaner i kommunen och dels för att behålla och utveckla 

kostavdelningens arbete med att minska matsvinnet och att anpassa till hållbar och 

klimatsmart mat i våra skolor och förskolor så kommer det att behövas mer resurser. 

Både för att få en bra arbetsmiljö och bra arbetsvillkor för personalen men också för att öka 

bemanningen. 

I det ökade anslaget ingår även att göra de pedagogiska måltiderna inom förskolan avgiftsfria. 

 

   

Vänsterpartiet yrkar  

 Att det ökade anslaget på 2 miljoner används specifikt så att kostavdelningen kan 

finansiera den utökade ramen. 

  

 

Vänsterpartiet Höganäs  

 

2019-09-26  

 

 

Emma Wennerholm  

 

 

 

 



 

 

 

Budget förslag: Budget förslag: Att kultur och fritidsförvaltningen får utökad ram för att 

införa avgiftsfria barnkulturarrangemang  

 

  

Höganäs Kommun har ett fantastiskt utbyte av kultur och fritid och även en bra kultur – och 

fritidspolitisk plan för Höganäs med vision, mål, inriktning, prioriteringar och handlingsplan 

för att – Spela samman! Det finns oerhört många som tar del av verksamheterna men vi skulle 

vilja bredda möjligheten lite grann då kan finnas medborgare som inte kan eller inte tar del av 

till exempel barnkulturarrangemang pga. sin ekonomi. Så därför yrkar vi på att 

barnkulturarrangemang i vår kommun görs avgiftsfria så att fler kan få tillgång till dem. 

 

Vänsterpartiet yrkar  

 Att det ökade anslaget på 500 000 kronor används specifikt till avgiftsfria 

barnkulturarrangemang i Höganäs Kommun. 

 

 

 

Vänsterpartiet Höganäs  

 

2019-09-26  

 

 

Emma Wennerholm  

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Budget förslag: Barnomsorg på obekväm arbetstid   

Nästan 40 procent av alla löntagare i Sverige jobbar på kvällar, nätter och helger. Samtidigt är 

det knappt hälften av landets kommuner, där bl.a. Höganäs som inte erbjuder någon form av 

barnomsorg på obekväma arbetstider.   

Tillgången till barnomsorg på kvällar, helger och nätter är idag inte tillräckligt utbyggd. 

Många föräldrar, framförallt mammor, hindras därför från att arbeta så mycket som de skulle 

vilja och behöver.  

Förskolan ska stimulera barns utveckling och lärande och är en förutsättning för att både män 

och kvinnor ska kunna kombinera föräldraskap och yrkesliv. Därför bör möjligheten att få 

vistas i en verksamhet av hög pedagogisk kvalitet vara en rättighet för alla barn.   

Vi bör se till att alla barn har möjlighet att gå i förskolan, oavsett om deras föräldrar arbetar på 

obekväm arbetstid eller inte. Alla barn har rätt till samma pedagogiska stöd och 

utvecklingsmöjligheter för att vara väl förberedda på kommande skolgång.   

Vänsterpartiet anser att det är en självklarhet att kommunen erbjuder barnomsorg på obekväm 

arbetstid, det är viktigt ur ett arbetsmarknads- och jämställdhetsperspektiv och ur 

rättvisesynpunkt.   

  

Vänsterpartiet yrkar   

  

Att det läggs extra resurser till summan av 7 miljoner, som första steg att införa barnomsorg 

på obekväm arbetstid i kommunen, till att börja med för en uppstart av en natt och 

helgomsorgsavdelning med full täckning, lokalisering lokalt i Höganäs.   

 

 

Vänsterpartiet Höganäs  

 

2019-09-26  

 

Emma Wennerholm  

 



 

 

 

Budget förslag: införa läxhjälp i skolan  

 

En viktig del i skolans uppdrag är att hjälpa eleverna att nå sina mål. Angående läxhjälp i 

skolan kan det vara att någon skola ger men en annan inte gör. En likvärdig skola skall ge alla 

elever samma möjligheter och kompensera för de enskilda elevernas olika förutsättningar. 

Läxhjälp bidrar till att fler får möjligheten att bättre klara sin skolgång. Ambitionen är att alla 

skolor ska erbjuda sina elever läxhjälp efter behov. Det är viktigt att se till att elever som av 

olika anledningar inte har möjlighet att få hjälp med studierna hemma ändå kan få stöd i att 

klara sin skolgång. 

Hur läxhjälpen ska organiseras kan se olika ut beroende på hur stora behoven är eller vilken 

kunskapsnivå som efterfrågas men borde kunna inrymmas inom ramen för skoldagen.  

Och vi ser även att det kan behövas extra investeringar inom budget ram så därför yrkar vi på 

ökat anslag.    

 

Vänsterpartiet yrkar  

 Att det ökade anslaget på 1 miljon används specifikt till möjligheterna till läxhjälp i 

skolan. 

 

 

Vänsterpartiet Höganäs  

 

2019-09-26  

 

Emma Wennerholm  

 

 

 

 

 



 

 

 

Budget förslag: Att toleransresor med kommunal finansiering införs igen.  

 

Toleransresor handlar om att öka elevernas förståelse för historia och även att förstå och 

förebygga så att vi lär oss av historien och inte gör om samma sak. I dagens samhälle där vi 

både ser en ökad närvaro av nazister och att även rasismen i samhället blivit mer normaliserad 

behöver vi arbeta mer med tolerans och för ett mer jämlikt och jämställt samhälle fritt från 

rasism och diskriminering. Att då inte fortsätta med de toleransresor som niorna gjort de 

senaste åren på samma sätt som tidigare, utan mest lita på att eleverna själva löser detta är inte 

bra. För resorna handlar inte bara om att besöka Auschwitz utan även om samtalen och 

reflektionerna före, under och efter resan.   

  

 

Vänsterpartiet yrkar 

  

 Att det ökade anslaget på 1 miljon används specifikt till kommunal finansiering av 

toleransresorna så att skolorna kan fortsätta prioritera dem utan att toleransresorna 

påverkar skolornas internbudget 

 

 

 

Vänsterpartiet Höganäs  

 

2019-09-26  

 

 

Emma Wennerholm  

 

 

 

 



 

 

 

Budget förslag: Avgiftsfri frukost i skolan    

 

Det är inte alla barn som har möjlighet att äta frukost hemma. Vissa barn slarvar av olika 

anledningar dessutom med frukostmåltider. Andra barn åker hemifrån tidigt med skolbussen 

och hinner bli jätte hungriga till lunchen. Att införa avgiftsfri frukost skulle leda till att det blir 

en mötesplats där vuxna och barn kan starta dagen tillsammans och att eleverna förbättrar sina 

prestationer, konflikter kan minskas och känslan av arbetsglädje och trygghet skulle öka. 

Skulle också kunna bidra till en ökad koncentrationsförmåga. 

 

Vänsterpartiet yrkar  

 

 Att det ökade anslaget på 900 000 används specifikt för att införa avgiftsfri frukost i 

skolan. 

  

 

Vänsterpartiet Höganäs  

 

2019-09-26  

 

 

Emma Wennerholm  

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Budget förslag: Pedagogisk omsorg 

  

När det togs beslut om att det skulle genomföras effektiviseringar inom 

utbildningsförvaltningen var Pedagogisk omsorg en av de verksamheter som skulle få mindre 

resurser. I mina ögon ska en kalla saker för vad det är och i denna mening är detta en 

besparing som inte hade behövts. Och att i panik förstöra verksamheter som fungerar bra och 

är värdefulla för att kortsiktigt spara pengar är fel väg att gå.  

 

 

Vänsterpartiet yrkar  

 

 Att det ökade anslaget på 400 000 specifikt ska vara till Pedagogisk omsorg.  

 

 

 

Vänsterpartiet Höganäs  

 

2019-09-26  

 

 

Emma Wennerholm  

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Budget förslag: att ge resurser till centrala elevhälsan  

 

 

Höganäs Kommuns kommunala skolor har ett omfattade elevhälsoarbete som stöd och 

trygghet för sina elever och en stödfunktion som kommunen har är den centrala elevhälsan 

som är en stödfunktion för skolornas (och i begränsad omfattning förskolornas) lokala barn-

och elevhälsoarbete. De gör ett fantastiskt arbete men vi skulle vilja ge mer resurser för att 

ännu mer poängtera hur viktig elevhälsans del i den svenska skolan och förskolan är.   

 

Vänsterpartiet yrkar  

 Att det ökade anslaget på 800 000 specifikt ska vara för resurser till centrala 

elevhälsan  

 

Vänsterpartiet Höganäs  

 

2019-09-26  

 

 

Emma Wennerholm  

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Budget förslag: Ökade resurser till Utbildningsnämnden   

Vänsterpartiet vill utveckla och förbättra vår gemensamma välfärd. Vi vill ge välfärden 

nödvändiga resurser där vi använder våra resurser effektivt och ger de anställda goda 

arbetsvillkor. Skolan och förskolan och även fritidshemmen är i behov av ökade resurser.  

Faktum är att kraven på den välfärd som kommunen erbjuder blir allt högre. I just förskolan 

har kraven på dokumentation och pedagogisk planering ökat samtidigt som personalen 

förväntas se till varje barns behov och tillgodose alltifrån olika funktionsvariationer till olika 

språkkunskaper och social problematik. Att förskolan är inkluderade och har höga ambitioner 

när det gäller såväl pedagogik och lärande som omsorg och delaktighet är utmärkt, men med 

dessa högt ställda krav behövs personalförstärkningar. Att utöka resurser är ett sätt att säkra 

varje barns rätt till lärande och trygghet. Det är också ett sätt att förbättra arbetsmiljön för 

personalen i förskola och skola plus att vi också behåller vår personal och blir en attraktiv 

arbetsgivare.   

  

Vänsterpartiet yrkar   

 

• Att de utökade resurserna på 6 miljoner till utbildningsnämnden vi lägger görs för 

att öka bemanningen inom förskola och skola och för att behålla personal. Och en 

del skulle även kunna läggas på verksamheten utöver personal.  

 

 

 

Vänsterpartiet Höganäs  

 

2019-09-26  

 

 

Emma Wennerholm  

 

 

 



 

 

 

Budget förslag: avskaffa delade turerna inom Socialnämndens områden  

 

För många som arbetar med vård och omsorg är delade turer det normala. Det är 

undersköterskor och personliga assistenter som arbetar ett morgonpass och ett kvällspass med 

ett antal håltimmar mitt på dagen. De flesta arbetar inom äldreomsorgen, men de kan även 

finnas på andra platser. Den ”lediga tiden” är ofta fyra timmar. Det kan bli arbetsdagar på 13 

timmar med en timmes rast. Det är inte heller ovanligt att dessa arbetsdagar följs av ett tidigt 

arbetspass dagen därpå. Istället för att se över schema och arbeta för att avskaffa de delade 

turerna ser vi en ökning av de delade turerna.  

 

Vänsterpartiet yrkar  

 

 Att det ökade anslaget på 3 miljoner används till att avskaffa de delade turerna.  

 

 

  

 

Vänsterpartiet Höganäs  

 

2019-09-26  

 

 

Emma Wennerholm  

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Budget förslag: Heltid som norm    

 

Heltid som norm handlar både om att i längden lösa rekryteringsbehov men även att när du 

söker arbete inom Höganäs Kommun oavsett yrke eller arbetsplats ska det vara heltid som 

norm. Heltid som norm handlar om sammanhängande arbetstid, rätt bemanning och ett 

schema som ger möjlighet till återhämtning. Vi vet att inom kommunen arbetas det med heltid 

som norm efter det avtal som SKL och Kommunal skrev april 2016 dock vill vi med det 

ökade anslaget ge socialnämndens ram extra finansiering för heltid som norm. 

  

Vänsterpartiet yrkar  

• Att det ökade anslaget på 2 miljoner används till att utöka Socialnämndens ram med 

extra finansiering för heltid som norm  

 

 

 

Vänsterpartiet Höganäs  

 

2019-09-26  

 

 

Emma Wennerholm  

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Budget förslag: Att utöka Socialnämndens ram  

För att få en äldreomsorg av hög kvalitet och med goda arbetsvillkor krävs fler anställda. De 

anställda ska ha rätt till heltid, fasta jobb ska vara normen och de delade turerna ska bort. All 

äldreomsorg ska drivas utan privata vinstintressen. Genom att öka bemanningen ger vi de 

anställda möjlighet att ta hand om de äldre på bästa sätt. Kommer även att leda till ökad 

trygghet och kvalitet för de äldre och även större möjlighet att gemensamt utveckla 

verksamheten.  

Under de närmaste åren finns ett stort rekryteringsbehov, inte minst inom äldreomsorgen. Om 

kommunen ska klara av den framtida vården och omsorgen och för att tillgodose de ökade 

behoven måste vi inom Höganäs kommun höja statusen på omsorgsyrket. Detta gör vi genom 

en bättre arbetsmiljö och genom att skapa attraktivare anställningar. En första åtgärd är att 

lägga resurser på att öka grundbemanningen.   

 

 

Vänsterpartiet yrkar   

 

 Att utökad ram för Socialnämnden på 6 miljoner går till ökad bemanning och till 

verksamheten.  

  

 

Vänsterpartiet Höganäs  

 

2019-09-26  

 

Emma Wennerholm  

 

 

 

 

 



 

 

 

Budget förslag: Sex timmars arbetsdag med bibehållen lön  

 

Människor behöver tid att leva. Människor har rätt till ett arbete. Idag har vi många som 

stressar på jobbet med sjukskrivningar och ohälsa som följd. Samtidigt som vi också är många 

som inte har ett jobb eller arbetar ofrivillig deltid. Många, i synnerhet kvinnor, tvingas själva 

förkorta sin arbetstid för att hinna med barn, anhöriga och vardag eller för att kroppen i 

slitsamma arbeten inte orkar åtta timmar. 

 

Genom sex timmars arbetsdag sker en arbetstidstids – och löneutjämning. I praktiken ger sex 

timmars arbetsdag en löneökning för deltidsarbete. Att förkorta arbetstiden till sex timmar är 

en viktig reform för ett bättre arbetsliv. Vi ska arbeta för att leva, inte leva för att arbeta. Innan 

en generell är aktuell så kan vi införa på någon arbetsplats inom kommunen.   

 

Vänsterpartiet yrkar   

 

 Att det ökade anslaget på 4 miljoner går till att införa sex timmars arbetsdag med 

bibehållen lön på någon arbetsplats inom kommunen.  

 

  

 

Vänsterpartiet Höganäs  

 

2019-09-26  

 

 

Emma Wennerholm  

 

 


